
 
 

 

 

Tarnów, 31 stycznia 2023 r. 

KRM.0003.662.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXXI sesji Rady Miejskiej 26 stycznia 2023 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Piotr Górnikiewicz zgłosił następujące 

wnioski i zapytania:   

1. W związku z tym, że „Pani Prezydent Porębska na Komisji Sportu poinformowała, że rząd czy 
ministerstwo wycofuje się z obietnicy danej miastu – jak rozumiem ta obietnica była – 
dotyczącej finansowania Igrzysk Europejskich w kwestii pobytu sportowców tutaj na miejscu i 
całej oprawy”, rady poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytania:  

• Czy to jest faktycznie prawda? 

• Jaka to jest kwota, jaką miasto miałoby przeznaczyć na finasowanie tej imprezy? 

• Skąd weźmiemy na to pieniądze? 
2. W nawiązaniu do wniosku wysłanego przez radnego do Pana Prezydenta 20 stycznia 2023 r. 

(KRM.0003.638.2023) dotyczącego upamiętnienia osoby Pana Zbigniewa Procia, który miał 
niezwykłe zasługi dla naszego miasta. Przedstawił pomysł nazwania jego imieniem skweru na 
którym stoi pomnik Władysława Łokietka (powstaniem którego inicjatorem był Zbigniew Proć)  

3. Zwrócił się z prośbą o naprawę nawierzchni na ul. Saperów. 
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